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________ 
 

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s., 
konané dne 20.11.2024 od 20:00, online 

 
Přítomni: Dušan Salač, Ing. Radek Halada, Bc. Markéta Chodilová, Kateřina Klocová, Ing. Jan 

Bušta, Eliška Boječková, Jiří Potyš, Tomáš Fančovič, Ing. Pavla Holcman 

Jako host: Tomáš Nechvátal - předseda Kárné komise a Miroslav Brož – předseda 
Kontrolní komise 

 
1. Zahájení 

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR, přivítal všechny přítomné, navrhl program a provedl kontrolu 
usnesení z minulé schůze. 

 
Předseda navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání následovně: 

 
Program: 

1. Zahájení Dušan Salač 
2. Zpráva místopředsedy Ing. Jan Bušta 
3. Zpráva jednatele Ing. Radek Halada 
4. Zpráva hlavní poradkyně chovu Bc. Markéta Chodilová 
5. Zpráva výcvikáře Jiří Potyš 
6. Zpráva ekonomky Ing. Pavla Holcman 
7. Zpráva tiskové referentky Kateřina Klocová 
8. Zpráva matrikářky Eliška Boječková 
9. Zpráva IT referenta Tomáš Fančovič 
10. Zpráva kontrolní komise Miroslav Brož 
11. Zpráva předsedy Dušan Salač 
12. Diskuse 
13. Usnesení 
14. Závěr 

 
Revize usnesení z minulé schůze u Bobra – Praha 15.9.2024 

 
 Místopředseda odpoví panu Bubovi na jeho žádost k posuzování na soutěžích KCHJ - 

splněno 
 Paní Monice Illové, aby zrušila emailovou adresu prihlasky.kchj@seznam.cz do 15.10.2024 

– probíhá s úpravou 
 IT referentovi k organizaci školení na systém pohodlne.info - splněno 
 IT referentovi aktualizovat novou smlouvu o propagaci a smlouvu o sponzoringu - trvá 
 Tiskové referentce přípravu stanov na www stránky a do zpravodaje. Klientům 

s registrovaným emailem dorazí email o upozornění na nové stanovy na www stránkách. 
To vše z důvodu ušetření, jelikož náklady na tisk nových stanov s rozesláním by byly přes 
100 tis. Kč. - splněno 

 Předseda připraví metodiku pro spolupráci s garanty pracovních soutěží a pravidla výběrů 
psů na pracovní soutěže. - trvá 

KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 
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 Jednateli vyhlásit aktualizaci dokumentů k ochraně a zpracování osobních a citlivých údajů 
(GDPR) - splněno 

 
 

Zprávy jednotlivých členů výboru  
 

Místopředseda: 
 Informoval o update k speciální výstavě jezevčíků při Evropské výstavě 2025 
 Informoval o změnách cen PP 
 Informoval o možnosti kryti feny více psy  
 Informoval o shromáždění CMKJ 12/2024 
 Informoval o setkaní WUT 2/2025  

 
Výcvikář: 

 Informoval o vyhlášení pracovního poháru a návrhu úpravy pravidel 
 Informoval o průběhu KHS 

Jednatel: 
 Informování zjištění pochybení p. Horského v přístupu do datové schránky v době, kdy již 

neměl oprávnění 
 Termíny a organizace spádových schůzí v 2025 – organizace je stále v přípravě 
 Nákup dataprojektoru 

Ekonomka: 
 Informovala o dodání předpokládaných nákladů do konce roku do 10.12.2024 
 Dodání dokladů k proplacení do 15.12.2024 
 Příprava rozpočtu na plánované akce v roce 2025 
 Opakovaně informovala o možnosti a potřebě založení účtu ve Fio bance a jeho výhodách 

ve spárování plateb s DOG OFFICE a dalšími aplikacemi 
 
IT referent: 

 Informoval o novinkách ve spolupráci s firmou VRK – Portál Pohodlně. info 
 Informoval o současném stav soc. a web. stránek a stavu nové inzerce 
 Informoval o navázání spolupráce se společností Microsoft – licence 
 Objednávka fyzických zařízení pro chod a potřeby výboru a CHR 

 
Tisková referentka: 

 informovala o nové člence tiskové rady – Monika Jonášová 
 informovala o rozšíření služeb od společnosti VRK plus, s.r.o. a návrhu dodatku výboru, 

který byl schválen a odeslán 
Hlavní poradkyně chovu:  

 Informovala o přípravě na Klubový výstavní pohár – podklady budou zaslány 
 Informovala o možnosti kryti feny více psy a schválení ČMKU a navrhla opravu zápisního 

řádu a změnu předloží ke schválení výboru a kontrolní komisi 
 
Matrikářka: 

 Informovala o zasílání automatických emailů z pohodlne.info po zadání člena do systému 
– seznámení nového člena s databází. 
 

Předseda kontrolní komise: 
 Seznámení z provedenými kontrolami: 

a) Zpráva - Č.j. KoK 1-2024 Zpráva z první pravidelné pololetní kontroly hospodaření klubu 

b) Zpráva - Č.j. KoK 2-2024 Zpráva o kontrole spolkového rejstříku 



3  

c) Zpráva - Č.j. KoK 3-2024 Kontrola vyúčtování akcí pořádaných KCHJ ČR, z.s. (vybrané akce   

                                           2024) - probíhá 

d) Zpráva - Č.j. KoK 4 -2024 Kontrola práce jednotlivých členů výboru KCHJ ČR, z.s. – matrika 

Kontrola práce jednotlivých členů výboru KCHJ ČR, z.s. - IT – referent           

– probíhá 

 
Usnesení ze schůze výboru ze dne 20.11.2024 
 

Bere na vědomí:  
 zprávy jednotlivých členu výboru, předsedy kontrolní komise  

 
Schvaluje: 

 
 na sněm ČMKJ byl delegován Tomáš Nechvátal   

       schváleno jednohlasně 
 podání podnětu na kárné řízení p. Horského za neoprávněný přístup do datové schránky 

       schváleno (8 pro, 1 se zdržel Fančovič) 
 pořízení dataprojektoru 

       schváleno jednohlasně 
 schválení tisku chovatelské ročenky podle nabídky od firmy ALTRON 

       schváleno jednohlasně 
Eliška Boječková se řádně omluvila z další účasti na zasedání. 

 schválení členky tiskové rady paní Moniky Jonášové 
       schváleno jednohlasně 

 provedení interního auditu za období 2020 až 2024     
       schváleno jednohlasně 

 složení komise interního auditu: Miroslav Brož, Ing. Radek Halada, Kateřina Klocová 
       schváleno jednohlasně 

 podání podnětu na kárné řízení bývalých statutárů KCHJ ČR vzhledem k závažným 
nedostatkům při plnění povinností vyplývajících z jednotlivých funkcí, neplněním úkolů 
dle zákona. Je hrubým porušení zákona o veřejných rejstřících, občanského zákoníků a 
stanov klubu, že odpovědní funkcionáři klubu řádně a včas nezajistili soulad ve veřejném 
rejstříku s realitou. Pochybení je u předchozích statutárů - předseda Ing. Radomír Svoboda, 
místopředsedkyně MVDr. Ing. Veronika Chrpová Ph.D., jednatel Bc. Petr Sobek, jednatel 
Ing. Pavel Sládek a bývalých členů kontrolní komise -MVDr. Jan Kučera, František Pasák, 
Radim Kloc.    
     schváleno (5 pro, 3 se zdrželi Salač, Chodilová, Klocová) 
Markéta Chodilová se řádně omluvila z další účasti na zasedání. 

 podání podnětu na kárné řízení na p. Václava Sluku za nevhodné chování na KHS 
       schváleno jednohlasně 
Ukládá:  

 HPCH připravit metodiku k využití double matingu 
 
Diskuze:  

 popis stanov spolkového rejstříku po zasedání Klubového shromáždění – 8.5.2024 
- stanovy spolku KCHJ ČR byly naposledy odeslány na rejstříkový soud v roce 2018 

(Stanovy schválené Konferencí KCHJ ČR z.s. v roce 2016) 
- stanovy spolku KCHJ ČR z.s. nebyly vloženy po Konferenci KCHJ ČR z.s. v roce 2020 

V závěru 4 roky nekorespondovaly Stanovy KCHJ ČR z.s. s vloženými stanovami na 
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rejstříkovém soudě. Tyto nedostatky byly odstraněny až současným vedením klubu, který měl 
po svém nástupu díky těmto chybám omezené možnosti fungování. Podle informací od právníků 
za podobné prohřešky mohlo v konečném důsledku hrozit i zrušení klubu jako právnické osoby.  
 Evropský pohár v roce 2025 – předseda informoval o přípravách  
 Průběh KHS 

 
 

V Domažlicích 20.11.2024   
Zapsal: Ing. Radek Halada 


